

LEGAL NOTICE

LAW ON INFORMATION SOCIETY SERVICES (LSSI)

Orbinox Valves International, S.L., the owner of this website, hereinafter referred to as the OWNER, places this document at the disposal of users in compliance with its obligations as set forth in Law 34/2002, dated 11 July on Information Society Services and Electronic Commerce (LSSICE), published in Official State Gazette No. 166, as well as to inform all users of the conditions of use of this website.

All persons who enter this website shall be considered users and commit to following and strictly complying with the provisions included in this document, as well as any other legal provisions that may apply.

Orbinox Valves International, S.L. reserves the right to change any information that may appear in this website without prior notice or warning to users, other than simply publishing said modifications in the Orbinox Valves International, S.L. website.

IDENTIFYING INFORMATION

Domain name: www.orbinox.com

Company name: Orbinox Valves International, S.L.

TAX ID No. B48713853

Registered office: Pol. Ind. s/n 20270 Anoeta - Gipuzkoa - Spain

Telephone: 943 30 80 17

E-mail: ovi@orbinox.com

Entered in the Mercantile Registry of San Sebastián Volume 2299 Sheet 44 registry page number 28538

INTELLECTUAL AND INDUSTRIAL PROPERTY RIGHTS

This website, including but not limited to its programming, edition, compilation and other items needed for its operation, the designs, logos, text and/or graphic elements, are the property of the OWNER or, should it be the case, whomever has been explicitly licensed or authorised by the OWNER. All the contents of this website are duly protected by intellectual and industrial property regulations and entered in the corresponding public registries.

Regardless of their intended purpose, total or partial reproduction, use, exploitation, distribution or marketing of these shall require prior written authorisation by the OWNER. Any unauthorised use shall be considered a serious infringement of the OWNER's intellectual or industrial property rights.

The designs, logos, text and/or graphic elements that do not belong to the OWNER and that may appear in the website belong to their respective owners, who shall be held responsible for any controversy that may arise in their regard. The OWNER explicitly authorises third parties to redirect to specific content in the website or to the main website: www.orbinox.es

The OWNER recognises third party ownership of the corresponding intellectual or industrial property rights and refuses any rights or responsibility over these deriving from their mention or appearance in the website, as well as any obligation associated with support, sponsorship or recommendation of the same.

Any information or communication regarding the possible infringement of intellectual or industrial property rights or the contents of this website must be transmitted by e-mail to the following address: ovi@orbinox.com

DISCLAIMER

The OWNER shall be exempt of any liability derived from the information published in this website, provided they are not aware that this information has been manipulated or submitted by a third-party unknown to them, or if that is the case, they have acted in earnest to remove this information or make it impossible to access it.

Cookies policy

This website uses cookies. You can allow, block or eliminate the cookies installed in your equipment by changing the settings of the browser in your terminal or device.

More information and how to change the settings in the “Cookies policy” section

Links policy

You may be redirected to contents of third-party websites from this website. Given that the OWNER cannot always control the contents entered by third parties in their respective websites, they shall not be liable for said contents. Nonetheless, the OWNER shall immediately remove any content that is in violation of domestic or international legislation, moral norms or public order, immediately remove direct links to the corresponding website and inform the competent authorities of the situation.

The OWNER shall not be held liable for stored information and contents, including but not limited to, forums, chats, blog posts, comments, social networks or any other medium used by third parties to publish contents independently on the OWNER’s website. However, in compliance with the provisions in Articles 11 and 16 of the LSSICE, the OWNER shall collaborate actively with all users, authorities and security forces to remove or, if needed, to block all content that may affect or infringe on domestic or international legislation, third party rights, moral norms or public order. If a user considers that certain content in the website may fall under the definition above, they are urged to inform the website administrator immediately.

The website has been reviewed and approved for proper operation. Thus, proper operation is initially guaranteed during 365 days per year and 24 hours per day. However, the OWNER does not rule out the possibility of programming glitches or that causes of force majeure, natural catastrophes, strikes or similar circumstances may take place and make it impossible to access the website.

IP addresses

The servers of this website may automatically detect the user’s IP address and domain name. An IP address is a number assigned automatically to a computer when it connects to the Internet. All this information is recorded in the server’s activity file so the data can be subsequently processed to obtain statistical data concerning how many pages are printed, how many visits are made to web servers, the order of the visits, points of access, etc.

APPLICABLE LEGISLATION

All parties shall submit to Spanish legislation for the solution of any controversy or legal matter associated with this website or the activities it entails.

信息社会服务法 (LSSI)

Orbinox Valves International, S.L. (以下简称“责任方”) 作为本网站的负责人, 向用户提供本文件, 以履行西班牙《信息社会服务和电子商务法》(LSSICE) 第 34/2002 号法律 (2002 年 7 月 11 日) 第 166 号公告规定的义务, 并告知所有网站用户使用条件。

任何访问本网站的人均被视为用户, 并承诺严格遵守本文件规定的条款以及所有适用的法律法规。

Orbinox Valves International, S.L. 保留修改网站上任何信息的权利, 无需事先通知用户, 发布至 Orbinox Valves International, S.L. 网站即视为通知。

标识信息

域名 : www.orbinox.es

公司名称 : Orbinox Valves International, S.L.

税号 (NIF) : B48713853

公司地址 : Pol. Ind. s/n 20270 Anoeta Gipuzkoa - Spain

联系电话 : 943 30 80 17

电子邮箱 : ovi@orbinox.com

商业注册信息 : 圣塞瓦斯蒂安商业登记册, 第 2299 卷, 第 44 页, 注册编号 28538

知识产权与工业产权

本网站, 包括但不限于其程序、编辑、编译以及其他必要的运行要素、设计、标志、文本和/或图形均为责任方所有, 或已获得相关作者的明确许可或授权。网站上的所有内容均受到知识产权和工业产权法规的保护, 并已登记在相关公共注册机构。

无论出于何种目的, 未经责任方事先书面授权, 任何形式的全部或部分复制、使用、开发、分发和商业化均属严重侵犯知识产权或工业产权。

网站上出现的任何非责任方所有的设计、标志、文本和/或图形, 其所有权归属于相应的权利人, 并由其自行负责任何可能引起的争议。责任方明确授权第三方直接链接到网站的具体内容, 或链接至 www.orbinox.es 的主页面。

责任方认可所有权利人的知识产权和工业产权, 网站上对这些权利的提及或出现, 并不意味着责任方对此承担任何责任, 也不意味着责任方对其提供支持、赞助或推荐。

如果用户认为本网站的任何内容可能违反知识产权或工业产权，请通过电子邮件联系：
ovi@orbinox.com。

免责声明

责任方不对网站上的信息承担任何责任，除非其确知该信息已被第三方篡改或添加，并且未及时采取措施删除或阻止访问相关数据。

Cookies 政策

本网站使用“Cookies”。您可以通过所用设备或终端的浏览器设置来允许、阻止或删除已安装的 Cookies

更多信息及设置更改请见“Cookies 政策”部分。

链接政策

本网站可能包含指向第三方网站的链接。由于责任方无法始终控制第三方网站上的内容，因此对这些内容不承担任何责任。一旦发现内容违反国家或国际法律、道德或公共秩序，责任方将立即删除相关链接，并通知相关部门。

责任方不对存储于论坛、聊天工具、博客生成器、评论、社交网络或任何其他允许第三方独立发布内容的媒介的信息和内容负责。然而，根据 LSSICE 第 11 和 16 条规定，责任方将积极协助删除或屏蔽可能影响或违反国家或国际法律、第三方权利或公共道德秩序的内容。如果用户认为本网站上存在该类内容，请立即通知网站管理员。

本网站已进行测试，确保其正常运行，原则上可保证全年 365 天、每天 24 小时提供服务。然而，责任方不排除因编程错误、不可抗力、自然灾害、罢工或类似情况导致无法访问网站的可能性。

IP 地址

网站服务器可自动检测用户的 IP 地址及域名。IP 地址是用户连接互联网时自动分配的号码。这些信息将记录在服务器的活动日志中，并用于统计分析，如页面浏览量、访问次数、访问顺序、访问点等。

适用法律

所有与本网站或其活动相关的争议或问题均适用西班牙法律，各方明确服从西班牙法律管辖。

10.2024 修订版 2

ORBINOX GROUP